
 

     
       

ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  
 dňa 17.marca 2014 

 
Stretnutie členov klubu zahájil o 18:00 hod. prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel 

Katona, privítal prítomných členov klubu a, hostí.  
 
Prítomní boli 17 členovia klubu z celkového počtu 20 a 5 hostia. Prezenčná listina bude pripojená 
k zápisnici.  
 
Na programe stretnutia boli:  
 

 
1., Zahájenie 17.00 hod 
2., Privítanie DG a príhovor prezidenta RC NZ- Gabriel Katona 
3., Príhovor Ireny Brichta 
4., Voľná diskusia s pani DG 
5., Záver  

Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov klubu pani DG Irena Brichtu a hostí na pravidelnom  
klubovom stretnutí v reštaurácii BEREK. Dnešné stretnutie je slávnostné. Náš klub poctila so svojou 
návštevou guvernérka nášho dištriktu 2240. 
Ad. 2. 
Gabriel Katona privítal pani guvernérku. Odovzal pani guvernérke dary od nášho klubu kópiu rytiny 
mestských hradieb, pas „Novozámčana“ a samozrejme pre dámu kyticu kvetov. 
Pani guvernérke sa predstavili prítomní členovia nášho klubu aj predstavitelia vznikajúceho 
ROTARACT klubu.  
Sekretár klubu pripravil krátku prezentáciu o činnosti a živote novozámockého Rotary klubu. 
Ad 3. 
Gabriel Katona informoval, že pre záujemcov na PETS- e v Piešťanoch budú k dispozícii členské 
preukazy RC. V prípade záujmu prezident zabezpečí preukazy pre členov klubu. 
Ad 4 
Prezident klubu v krátkosti informoval o rozpracovaných prijektoch. 
STREET WORKOUT PARK- sú hotové konštrukčné výkresy aj rozpis materiálu. Zsiga Szegheo 
vyžiada cenovú ponuku od fy Thyssen Krupp-Ferostav a požiada aj o sponzorský príspevok 
Ad 5.  
Juraj Lang navrhol, aby klub podporil s darom 500 EUR Judistický klub v Nových Zámkov. Podľa jeho 
vyjadrenia, klub nás nepožiadal o podporu, ale on je rozhodnutý ponúknuť judistom peňažné 
prostriedky. Prezident klubu s návrhom Juraja Langa sa nestotožnil a navrhol presunúť rozpravu 
a hlasovanie na nasledujúce klubové stretnutie, kedy klub bude uznášajúce schopné. 
Ad 7. 
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval členom klubu za účasť a o 20:00 ukončil stretnutie.  
Nasledujúce stretnutie sa koná 17.3.2014 v hoteli Korzo.   
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             
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